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Horten Biljardklubb
Protokoll fra Styremøte 4/2025 - Styremøte HBK

Sted: Tomtegata 4, 3188 Horten

Dato: 21. mai 2025, 18:00

Deltakere: Kenneth Pedersen (styrets leder), Håkon Lindhøy Vasset (styrets nestleder), Jens Henry
Bang (styremedlem), Martin Løvbakk Iversen (styremedlem), Tommy Jespersen
(styremedlem) og Tom Arve Selnes (styremedlem)

Deltok ikke: Harald Riisnæs (styremedlem), Rolf Ulrich Isachsen (varamedlem) og Børre Jul-Larsen
(revisor)

Møteleder: Kenneth Pedersen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

hybridmøte.

Sak 42 Godkjenning av innkalling og agenda - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

Sak 43 Gjennomgang av protokoll fra forrige styremøte - Informasjon

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått.

Sak 44 Økonomi/Regnskap - Informasjon

Kasserer hadde en gjennomgang av regnskapet sett opp moto mudsjett. Det forekommer kun noen små avvik.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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Sak 45 Orientering om driften  - Beslutning

Det ble gitt en orientering om driften,  og det arbeidet som gjøres for å utvikle idrettslaget

Det ble foretatt en gjennomgang av oppgaver som ikke er lukket.

Forslag fra styreleder: Flytte en mandagsturnering til en lørdag med middag og diverse etter turneringen.

Administrativt:

Varamedlem til styret, Rolf Ulrichsen har trukket seg. Valgkomiteen nominerer Knut Strånd som hans
erstatter. Styreleder foreslår at ekstraordinært årsmøte avholdes elektronisk i Orgbrain. Innkalling sendes
ut så fort som mulig. Årsmøtet avsluttes 14 dager etter utsendelse. Se sak 46.
Det et er søkt om strømstøtte 1 931 kr for januar, februar, og mars 2025.
HBK er tildelt LAM midler: 8694 kr, 7668kr av disse var fra den søknadsbaserte delen.
I og med at vi ikke har styremøter på ukentlig basis er det en forventning om at alle styrets medlemmer
leser epost fra orgbrain, og svarer på meldinger i orgbrain. Det er f eks kun kommet ett svar ift
medlemsmøte.
Styreleder orienterer om at varsel om utviklingsprosess i Tomtegata 4 er mottatt.
Har mottatt ønske fra Eirik Riisnæs om innkjøp av Chinese 8-ball bord.

Sportsutvalget:

Fokus på finsliping av system for tidsstyring av poolturneringene.

Huskomiteen:

Planlegger sommerfest, samt rekruttering av medlemmer til HK.

Vedlikehold:

Orienterer om at dukskift på snookerbord nr 2 er utsatt til høsten.

Kiosk og renhold:

Ser etter alternativer til Storcash.

Det ble fattet følgende vedtak:

SU og HK setter opp en turnering med påfølgende middag, etc en lørdag i løpet av sommeren (sommerfest).
Agenda for medlemsmøte ble godkjent.
Det er ikke behov for å foreta seg noe ift varsel om oppstart av reguleringsprosess.
Det er uaktuelt med innkjøp av chineese poolbord da dette medfører færre bord til kjerneaktivitetene pool og
snooker.

https://apps.orgbrain.ai/tasks/organizations/997499247/tasks-list
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Sak 46 Innkalling til ekstraordinært årsmøte - Beslutning

Styret diskuterte saker til behandling på ekstraordinært årsmøte, behandlingsmåten for årsmøtet inkludert
plattform og/eller sted, prosess og frist for innkallingen av medlemmene og møtetidspunkt.

Det ble fattet følgende vedtak:

Følgende ble vedtatt:

Saker som skal behandles på årsmøtet:

Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene
Valg av dirigent til å lede møtet
Valg av person til å føre protokoll fra møtet
Valg av to medlemmer til å signere protokollen 
Godkjenne forretningsorden
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av saksliste
Valg av nytt varamedlem til styret

Behandlingsmåte: 

Årsmøtet skal gjennomføres digitalt ved bruk av Orgbrain

Innkalling:

Innkalling til medlemmenes sendes 22 mai

Møtetidspunkt:

Møtet skal avholdes 29 mai kl 1800-1830 med anledning til å forhåndsstemme.

Sak 47 Anlegg og utstyr - Diskusjon

Styret diskuterte om det er behov for oppgraderinger eller utskiftninger av anlegg og utstyr. Det ble ikke
identifisert noe behov.

Sak 48 Sportslig utvikling - Diskusjon

Den sportslige utviklingen har den siste perioden vært i tråd med de ambisjoner som er satt.

Sak 49 Eventuelt - Beslutning

Ingen saker under eventuelt.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

21. mai 2025

Kenneth Pedersen

6403ec310f5adf0d324354ea

Kenneth Pedersen

2025-05-23 13:42 UTC

6403ec310f5adf0d324354ea
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Håkon Lindhøy Vasset

6403ec340f5adf0d3243560d

Jens Henry Bang

6403ec290f5adf0d324352ac

Martin Løvbakk Iversen

6403ec2d0f5adf0d324353fc

Tommy Jespersen

6403ec2e0f5adf0d32435426

Tom Arve Selnes

6403ec320f5adf0d32435565

Følgende skal signere at protokollen er lest:

Harald Riisnæs

6403ec320f5adf0d3243552d

Håkon Lindhøy Vasset

2025-05-23 13:47 UTC

6403ec340f5adf0d3243560d

Harald Riisnæs

2025-05-25 13:48 UTC

6403ec320f5adf0d3243552d

Jens Henry Bang

2025-05-23 15:36 UTC

6403ec290f5adf0d324352ac

Martin Løvbakk Iversen

2025-05-25 20:26 UTC

6403ec2d0f5adf0d324353fc

Tommy Jespersen

2025-05-25 19:14 UTC

6403ec2e0f5adf0d32435426

Tom Arve Selnes

2025-05-24 22:45 UTC

6403ec320f5adf0d32435565


